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 Протокол 

 

Днес 17.01.2023г. от 13:45 часа се проведе заседание на Постоянната комисия по 

териториално и селищно устройство, общинска собственост, туризъм, екология и 

околна среда, спорт, обществен ред и сигурност към ОбС Априлци.  

 

Присъстват: Младен Колев – председател, Тотю Ненов – секретар, Деница 

Николова, Иван Якимов, Петко Павлов – членове 

Отсъстват: Пепа Колева, Начо Начев – членове  

Присъстват още –  Стелиян Нунев – Председател на Общински съвет – Априлци, 

Снежина Стоянова – Зам. кмет на община Априлци, Ваня Иванова – Секретар на 

община Априлци, Събчо Лалев, Даниела Петкова – общински съветници 

 

М. Колев: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, уважаема 

г-жо зам. кмет, уважаема администрация, откривам заседание на постоянната комисия 

по териториално и селищно устройство, общинска собственост, туризъм, екология и 

околна среда, спорт, обществен ред и сигурност към ОбС Априлци. Присъстват 5 

общински съветници. 

  

М. Колев: Представям Ви проекта за дневен ред:    

 

1. Предложение ДП-427/12.01.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Организиране дейността на Мeстната комисия за борба с 

противообществените прояви на малолетни и непълнолетни  в община Априлци. 

 

2. Предложение ДП-428/13.01.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Отчет за състоянието на общинска собственост и резултати от 

нейното управление през 2022 година. 

 

М. Колев: В режим на гласуване сме за така предложения Дневен ред: 

 

          Гласували общо 5 общински съветници 

       5 „за” 

       0 „против”  

       0 „въздържали се” Приема се. 

 

С това гласуване комисията прие следния ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Предложение ДП-427/12.01.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Организиране дейността на Мeстната комисия за борба с 

противообществените прояви на малолетни и непълнолетни  в община 

Априлци. 

 

2. Предложение ДП-428/13.01.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Отчет за състоянието на общинска собственост и резултати 

от нейното управление през 2022 година. 
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ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Предложение ДП-427/12.01.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Организиране дейността на Мeстната комисия за борба с 

противообществените прояви на малолетни и непълнолетни  в община Априлци. 

 

            М. Колев: Заповядайте, г-жо Стоянова. 

                
   С. Стоянова: Уважаеми г-н председател, уважаеми общински съветници, 

уважаема администрация, предложението е относно Организиране дейността на 

Мeстната комисия за борба с противообществените прояви на малолетни и 

непълнолетни  в община Априлци. 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация /ЗМСМА/ и чл. 7, ал. 2 от Закона за борба с 

противообществените прояви на малолетните и непълнолетните /ЗБППМН/, 

представям на Вашето внимание Годишен отчет на Местната комисия за борба с 

противообществени прояви на малолетни и непълнолетни в община Априлци за 2022 г.  

Като председател на комисията мога да кажа какво се е случило през изминалата 

година. Нямаме образувани възпитателни дела. Имахме проблем с едни близнаци. Най 

– важното, което се случи тази година е, че бяха хванати две деца с трева, лек наркотик, 

но това нещо не е отразено, защото преди два дни дойде молба. Едното от децата вече 

не е в училището. Ще назначим обществен възпитател, полицията знаят за това. Има 

досие. Моля, разгледайте го и ще коментираме ако се налага. 

С. Нунев: В предложението е записано относно Организиране дейността, а 

отдолу Приемане на отчет. Дали не трябва да го коригираме? 

 

В. Иванова: Така е в доклада, който ни изискват от централната комисия. 

Ръководим се от него. 

 

П. Павлов: Отчетът е написан чудесно. Преди години, когато станах съветник, 

поисках информация за тази комисия. Тогава с голяма неохота ми беше дадено. Сега е 

написано абсолютно открито всичко. Имената, бюджетът, всичко е съобщено. Изказвам 

своето задоволство. 

 

С. Стоянова: Ние се опитваме много разумно да изразходваме този бюджет. Той 

е целеви. С такива пари общините успяват да си възстановят детски площадки. Това са 

парите, които даваме на първокласници и т. н. Получихме похвала от централната 

комисия, че успяваме с малко средства да постигнем добри резултати. В 

слабонаселените места няма кой да плаща за кръжоци например. Успяхме да помогнем 

за това. Иначе нищо няма да се случва. Също така успяваме да направим и театри. 

Нашите деца започнаха да го харесват. Разумно успяваме да разходим тези средства. 

Другото хубаво, което се случи е, че успяхме със символична сума да направим много 

хубаво обучение срещу наркотиците. Опитваме се да разчупваме системата и да 

вкарваме полезни неща. 

 

М. Колев: Имате ли други изказвания? Няма. В режим на гласуване сме, 

Предложение ДП-427/12.01.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Организиране дейността на Мeстната комисия за борба с 

противообществените прояви на малолетни и непълнолетни  в община Априлци: 
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Гласували общо 5 общински съветници 

       5 „за” 

       0 „против”  

       0 „въздържали се” Приема се. 

 

  С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение: 

 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация /ЗМСМА/ и чл. 7, ал. 2 от Закона за борба с 

противообществените прояви на малолетните и непълнолетните /ЗБППМН/, 

Общински съвет – Априлци 

 
РЕШИ: 

1. Приема годишен отчет на Местната комисия за борба с 

противообществени прояви на малолетни и непълнолетни в община Априлци за 

2022 г. 

 

 

ПО ВТОРА ТОЧКА 

Предложение ДП-428/13.01.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Отчет за състоянието на общинска собственост и резултати от 

нейното управление през 2022 година. 

 

            М. Колев: Заповядайте г-жо Стоянова. 

                

    С. Стоянова: Уважаеми общински съветници, предложението е относно Отчет за 

състоянието на общинска собственост и резултати от нейното управление през 2022 

година. 

Настоящият отчет за състоянието на общинската собственост и резултатите от 

нейното управление през 2022 година е разработен в изпълнение на разпоредбите на чл. 

66а от Закон за общинската собственост. 

Управлението на общинската собственост и през 2022 година се подчинява на 

разпоредбите на законовата и подзаконова нормативна уредба и в съответствие с 

целите, принципите и приоритетите на Стратегията и годишната програма за 

управлението на общинската собственост за периода 2019 - 2023 година. 

Програмата за управление и разпореждане с имотите общинска собственост през 

2022 г. е приета от Общински съвет Априлци с Решение № 379 от Протокол № 45 / 

27.01.2022 г. във връзка с чл. 8, ал. 9 от Закона за общинската собственост и чл. 3в, ал. 1 

от Наредба за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество. 

М. Колев: Имате ли въпроси, изказвания? Няма. В режим на гласуване сме, 

Предложение ДП-428/13.01.2023г. от инж. Тихомир Кукенски – кмет на община 

Априлци, относно Отчет за състоянието на общинска собственост и резултати от 

нейното управление през 2022 година: 
 

 

 

 



4 

 

 

 

Гласували общо 5 общински съветници 

       5 „за” 

       0 „против”  

       0 „въздържали се” Приема се. 

 

 С това гласуване комисията подкрепи следния проект за решение: 

 

На основание чл. 66а от Закон за общинската собственост и чл. 3в, ал.6 от 

Наредба за реда за придобиване, управление и разпореждане с общинско 

имущество, Общински съвет Априлци 

 
РЕШИ: 

 

1. Одобрява отчета за състоянието на общинската собственост и резултати 

от нейното управление през 2022 година. 

 

 

М. Колев: Поради изчерпване на дневния ред, закривам заседанието.  

 

 

 

Председател  

Младен Колев 

 

 

 

Протокол 

Красимира Коева 


